
Jegyzıkönyv 
 
Készült Baté Önkormányzat Képviselı-testületének  2009 10. 21-én tartott képviselı-
testületi ülésérıl.  
 
Jelen vannak: Zsalakó Ernı-polgármester 
                       Fonai Jenı-alpolgármester 
                       Bankics Krisztián 
                       Bızsöny András 
                       Gobányi Sándor 
                       Tombor János 
                       Szijártó Józsefné 
                       Wittmann Dezsı –képviselık 
                       Horváth Ernı- CKÖ elnöke 
                       Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 
1 állampolgár 
 
Meghívott vendégek:  
Vörösné Csap Klaudia- Esély Alapszolgáltatási Központ Vezetıje 
Kiss Botond -  Taszári Rendırörs parancsnoka 
Kurucz Zoltán - helyi polgárır csoport vezetıje 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester köszönti a képviselıket, meghívott vendégeket. 
Megállapítja, hogy a testület határozatképes, mivel 8 fı képviselıbıl 8 fı jelen van. 
Ismerteti a napirendi pontokat és javasolja, hogy elıbb a meghívottakkal kapcsolatos 
napirendeket tárgyalja a testület, közbiztonság és utána az Esély beszámolóját, utána 
folytassa a meghívóban szereplı napirend szerint.  A testület a napirendi pontokat 
elfogadja az alábbiak szerint:  

 
Napirendi pontok: 

 
1. Közbiztonság helyzetérıl tájékoztató 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester és meghívott vendégek: Rendırség , Helyi 
polgárırség vezetıje 

 
2. Esély Alapszolgáltatási Központ mőködésérıl tájékoztató 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester és meghívott vendég a Központ vezetıje 
 

3. Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekrıl, a két ülés között 
történtekr ıl  tájékoztató 

             Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 
4. Kisebbségi önkormányzattal való együttmőködésrıl 
      Elıadó: Zsalakó Ernı – polgármester és kisebbségi önkormányzat elnöke        
       Horváth   Ernı 
 
5. Állattartási rendelet módosításáról 

                  Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
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6. Házszámozás rendjérıl szóló rendelet-tervezetrıl 
             Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

7. Költségvetési rendelet módosítása 
            Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  
 

8.  Az önkormányzati rendeletek jogharmonizációjáról 
             Elıadó: Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

9. Nyilvánosság tájékoztatási formáiról szóló önkormányzati határozat 
módosításáról  
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  

 
10.  Belsı ellenırzésrıl tájékoztató és 2010. évi belsı ellenırzési ütemtervrıl 

              Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

11. Malom pályázatról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

12. Baté, Petıfi u.34. sz. ingatlan tulajdonba kérésérıl 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 

 
13.  Hornyák Zoltán batéi lakos területrendezési kérelme 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

14.  Kovács  János Göllei lakos   kérelmei, elidegenítési terhelési tilalom törlésére és 
adómentességre 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 

 
15.  Tápler István kaposvári lakos területvásárlási kérelme 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

16. Ivóvíz biztonságát javító pályázat 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

17.  Szociális ügyek- zárt ülésen 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

 
Napirendi pontok tárgyalása:  
 

1. Közbiztonság helyzetérıl szóló tájékoztató 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester és meghívott vendégek: Rendırség, Helyi 
polgárırség  vezetıje 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: Köszönti a taszári Rendırörsrıl  Kiss Botond r. 

fıhadnagy parancsnokot  és Sipos Gábor r. törzszászlós körzeti megbízottat és Kurucz 
Zoltán batéi polgárır csoport vezetıjét . A beszámolókat mindenki megkapta. 
Megkérdezi, hogy ki kívánják-e egészíteni a beszámolókat? 
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- Kiss Botond rendırörs parancsnoka : köszönti a testületi tagokat, elmondja, hogy 
sajnos elírás  történt a beszámoló  elsı oldalán Mosdós helyett Baté  a helyes.  

 
- Kurucz Zoltán- polgárır csoport vezetıje: Várja az észrevételeket.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: Elmondja, hogy megfelelı színvonalú volt a rendıri 

tevékenység,  legalább is ezt írja a beszámoló. Kommunikációban is komoly 
eredményeket értek el. Talán ebben a kaposvári Rendırkapitány személye is jelentıs, 
hogy  vezetıi nyitás történt. Szabálysértések terén a legjobb lenne, ha a nullára 
redukálódhatnának akár, a besurranások megszőnnének, ennek a megelızésére 
nagyobb hangsúly kell fektetni. Tárgyi feltételeken is van mit javítani a Rendırörsön, 
remélhetıleg az ingatlanukban is változás áll be és új helyre tudnak költözni. 
Készenlétet üdvözli a településen, hogy többször jelen van. Tárgyi eszközök 
bıvítésére akár a környékbeli önkormányzatok összefogásával , akár pályázattal 
lehetne valamit keresni. A tevékenység jónak értékelhetı. Rendezvényeken is részt 
vesznek. Jelzésekre is próbálnak gyorsan reagálni. Jó munkát kíván.  

 
- Gobányi Sándor: mindkét tájékoztatót elolvasta, az ırs és a polgárırség vezetısége is 

rangján kezeli ezt az alkalmat – beszámolót - , köszönet érte. Ki mit tehet kérdésre -  
mindig lehet választ adni. Bőncselekmények helyzetének csökkenése, állampolgárok 
biztonsági érzete nem romlott, ebben mindkét szerv munkája benne van. Néhány 
cselekmény nem mindig bőncselekmény, de  a lakosságnak nagyon fontos 
életminıségét érintheti. Jelen és a jövı is ígéretes, ami múlik az önkormányzaton és a 
rendırségen is. Jó, hogy fontosnak tekinti a polgárırséggel való együttmőködést a 
rendırség, köszönet a munkájukért. Több mint 20 fıvel mőködı csoport teljesen 
önállóan szervezik munkájukat. Három javaslata van: Kérés, vagy javaslat,hogy 
jelenítse meg igényét az ırsparancsnok felé a polgárırség, hogy  havonta legalább 1 
alkalommal a helyi polgárırséggel közös szolgálatot teremtsék meg, ekkor kb. 500-
600 %-os javulást lehetne  akár elérni. Ebbıl  akár rendszer is lehetne. A második:  
Érdemben megvizsgálni azt, hogy lehetne e teremteni egy helyben élı rendırnek 
életfeltételeket, esetleg egy szolgálati lakás kialakításával Batéban. Harmadik: fejezze 
ki a testület a köszönetet a rendırség parancsnoka felé és a teljes állomány felé, abban 
amit tettek. A felvetéssel egyetért, ha tud az önkormányzat segíteni akkor kell a tárgyi 
feltételekben. Polgárır csoport munkáját is kéri elismerni,  a rábízott eszközöket 
takarékosan használták fel , a csoportnak jó a teljesítménye, de ezt nem hangsúlyozza. 
Csoport vezetıje a tevékenységük pozitívuma, mivel másokkal is ápolja a kapcsolatot, 
más csoportokkal is.  

 
- Kiss Botond – rendırörs parancsnoka: A  közös szolgálati javaslathoz szólna. Nincs 

ennek akadálya, a szolgálatos rendır nemcsak Batéban lát el feladatot. Lehet, hogy 
szolgálat során máshová küldik, nem Batéba. Megoldható, ha ez kérés, nincs ennek 
ellene. Ha igény van rá akkor megoldható.  

 
- Gobányi Sándor: Volt már erre példa, a körzeti megbízott lehetne ez a személy. 

Prevenció lenne egy évben 12 alkalommal 2 óra /alkalom sétálva jó lenne ezt 
megoldani. Ha  a szolgálat elszólítja a rendırt,  akkor az megérthetı.  

 
- Kiss Botond- rendırörs parancsnoka: a pontos mőködést kell tisztázni majd.  
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- Kurucz Zoltán- polgárırcsoport vezetıje: A közös szolgálattal egyetért. Korábban a 
körzeti megbízottnak más településre nem kellett elmennie. Havonta 2 órát itt 
szolgáljon az talán megoldható lenne. Szolgálatban nem történik semmi, de ha rendır 
is lenne néha, akkor talán változatos lenne a polgárırök munkája is.  

 
- Bızsöny András: Egyéb lopás ügyben mi a helyzet például tyúklopásról legalább ötrıl 

tud mi történik ezekkel? A számadat a valóságot nem mindig tükrözi, mivel a kisebb 
lopásokat nem jelentik be. Jó lenne minden alkalommal,ha  ezeket a lakosok  
bejelentenék?  

 
- Kiss Botond –rendırörs parancsnoka: csak a bejelentett bőncselekményben tud eljárni 

a rendırség. Amirıl nem tudnak, azt nem tudja leírni. A látens bőncselekmények nem 
derülnek ki. Valós statisztikát nem lehet sajnos készíteni.  

 
- Bızsöny András: azt kell elérni, hogy bejelentsék a kis lopást is. 

 
- Kiss Botond- rendırörs parancsnoka: akkor lenne jó, ha a rendırség is mindent fel tud 

deríteni. Sajnos minden bőncselekményt nem lehet felderíteni. Rendırségnek jobban 
kellene felderíteni, ezen vannak. Nem érdeke, ha azt nézzük, hogy mennyi munkája 
van,de ha tudomásul veszik akkor eljárnak.  

 
- Bızsöny András: ha ezt tudomására adják a lakosságnak, akkor talán a rendırségnek 

is jobb lesz.  
 

- Kiss Botond- rendırörs parancsnoka: Ha  bőntetı eljárás indul, lehet, hogy  a tettes 
ismeretlen , sajnos nem mindig bizonyítható, hogy ki volt, még ha tudják is , hogy ki 
volt, fontos a bizonyíték.  

 
- Bızsöny András – A sebességkorlátozást is ki lehetne alakítani Batéban, egy üres 

dobozt lehetne akár építeni, mint az egyetem környékén, hogy jobban lassítsanak az 
emberek. Mi ennek a lehetısége? 

 
- Kiss Botond – rendırörs parancsnoka: akkor már lehetne benne egy kamera is . 

Útkezelı hozzájárulása is kell ehhez. Megállapodás kell a kapitánysággal. Ennek után 
néz. Havi terv van a traffipax beállításáról, Baté is heti szinten szerepel benne.  

 
- Bızsöny András: támogatja  más önkormányzatokkal közösen az ırs támogatásának 

lehetıségeinek keresését.  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester: ezt ı is  kérte személyesen  a kapitánytól is, hogy Batéban 
gyakrabban legyen a traffipax, köszönet érte.  

 
- Bankics Krisztián: megelızésrıl kérdezne, a rendırségnek van- e prospektusa arra 

vonatkozóan, hogy a betörések ellen hogyan védekezzenek, milyen technikákra 
figyeljenek az állampolgárok. Akár  helyi újságon keresztül is tájékoztatnák a 
lakosságot.  

 
- Kiss Botond- rendırörs parancsnoka: megelızı propaganda van a rendırségen, 

korábban volt, akkor el lett juttatva.  Utána kérdez, hogy van-e ilyen. Tipikus 
elkövetési módokat megnézi, ami eddig felmerült.  
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- Zsalakó Ernı-polgármester A nyugdíjas találkozón felhívta a figyelmüket a 

nyugdíjasoknak a különbözı besurranó trükkökre. Van is erre megfelelı ember talán a 
bőnmegelızési csoportnál.  

 
- Fonai Jenı: a helyismeret sokat jelent a rendıröknél is. Statisztika jó, de a kisebb 

értékő lopások ami nincs benne  a statisztikában az nem jó a lakosságnak. Nehéz az 
állampolgárnak elmondani, hogy neki is védekeznie kell a besurranások ellen. A 
bőncselekmények teljes megszőnéséig még sokáig kell várni úgy gondolja. Családi 
rendezvények ha vannak, nincsenek otthon a  lakók, jó ha figyelnek erre a polgárırök, 
ezért köszönet mindkét szervnek. Hiányosságok terén javasolja a támogatást ı is.  

 
- Kiss Botond-rendırörs parancsnoka: szabálysértési értékhatárok változnak, jelenleg 

szabálysértési érték 20 e Ft, ez is befolyásolhatja  a bőnügyi statisztika javulását.  
 

- Kurucz Zoltán- polgárırcsoport vezetıje: Statisztikai adathoz és a valóshoz 
kapcsolódva elmondja, hogy a kisebb súlyú lopások ellen is próbálnak tenni, mint 
polgárırök.  

 
- Horváth Ernı  - CKÖ- elnöke-  A helyi polgárırséghez szólna, hogy a polgárır tagok 

közül olyan nyilatkozatokat tettek, hogy kisebbségi önkormányzat döglött disznót vett 
stb, kéri, hogy  ilyen nyilatkozatokat ne tegyenek. Ettıl tartózkodjanak. Sajnos még 
roma származású polgárır még mindig nem kell a csoportba? Miért nem? Jelentkezett 
ı is, de úgy nyilatkoztak, hogy roma származású nem kell, mert akkor tudni fogják, 
hogy hová mennek. Érdeke a közbiztonság nekik is, ne legyenek elıítéletek, ez fontos. 
Ezt az SZMSZ-t át kellene gondolni talán ebbıl kifolyólag is. Amióta jelentkezett, 
azóta több személy lett felvéve. Pár tag úgy gondolkodik, hogy nem kell roma 
származású, a csapatba, akkor úgy legyen. Lehet, hogy ı többet érne el. Ezen el kell 
gondolkodni. Köszönet a munkájukért.  

 
- Kurucz Zoltán- polgárırcsoport vezetıje: ezt meglepıdve hallja, hogy ilyenek 

elhangzottak volna polgárır tagoktól. Nincs errıl meggyızıdve, hogy ezt mind 
polgárırként mondta volna valaki, ha mondta. Magánemberként mondta, azt nem 
tudja felügyelni. Fel hívom a figyelmüket, hogy ilyen nyilatkozatoktól tartózkodjanak 
a jövıben. Roma származású polgárır lehet tag, ha felveszik, szigorú a felvételi 
szabályzat. Nem akarják, hogy átjáró ház legyen ez a polgárırség. A szavazás titkos.  

 
- Horváth Ernı-CKÖ elnöke: elhiszi, hogy nincs írott szabály a felvételre, de ezt nem 

tudja elfogadni.  
 

-   Zsalakó Ernı-polgármester: a vitát lezárja. A Taszári rendırörs beszámolóját az 
elmondottakkal javasolja elfogadni, elismerve  a munkát, közös járır szolgálatot 
alakítsanak ki, szolgálati lakás lehetıségét vizsgálják meg, tárgyi feltételekben 
támogassák a rendırséget.  
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Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
114/2009./X.21./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete a taszári rendırörs Beszámolóját a Baté község 
közbiztonság  helyzetérıl 2009. címmel elfogadja és a munkájukat megköszöni.  
 
Kéri a rendırörs parancsnokát, hogy – amennyiben ez lehetséges - a helyi polgárırcsoporttal 
közös járırözési tevékenységet végezzenek havonta egy alkalommal.  
 
Az önkormányzat keresi azon lehetıséget, amelyben a rendırség technikai feltételein javítani 
tud, ilyen jellegő  megkereséseket támogat. 
 
Az önkormányzat lehetıséget keres arra, hogy helyben lakó rendır részére szolgálati lakást 
tudjon biztosítani.  
 
Határidı: azonnal, szolgálati lakás keresés folyamatos 
Felelıs: polgármester, szolgálati lakással kapcsolatban: polgármester, Gobányi Sándor 
képviselı, körjegyzı   
 

- Zsalakó Ernı-polgármester – A Polgárırség beszámolóját javasolja elfogadni és 
elismerik a tevékenységet.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
115/2009./X.21./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete a Kaposvári Kistérségi Polgárır Egyesület Batéi 
csoportjának tevékenységérıl szóló beszámolót  elfogadja és a munkájukat elismerve eddigi 
tevékenységüket  megköszöni.  
 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester   
 
 
 

2. Esély Alapszolgáltatási Központ mőködésérıl tájékoztató 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester és meghívott vendég a Központ vezetıje 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: Köszönti az új vezetıt.  Írásban megkapták az 

elıterjesztést. Bemutatja az új vezetıt. Elmondja,hogy a féléves gazdálkodásról 
készült beszámolót nem fogadták el a testület tagjai, mivel hiányosságok voltak a 
korábbi években. Ezen túlmenıen errıl is megnyugtatóan nyilatkozzák, mondja el a 
testületnek a véleményét, az átvett intézményre vonatkozóan. Ezzel kéri kiegészíteni. 
Színessé alakultak a programok. Közös elımutató tervek is vannak, pl. 
bőnmegelızésben felvilágosítani a lakosságot a veszélyekre. Jelenlegi állapotok 
hogyan alakulnak  helyben, errıl is beszélhetne.  
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- Vörösné Csap Klaudia- intézmény vezetıje: Köszöni a bevezetıt. Beszámolóban 3 

hónapos tevékenységet irt le. Sok problémával vette át az intézményt. Jogszabály által 
kötelezı nyomtatványok nem voltak bizonyíthatóan kitöltve, sajnos a normatíva 
visszafizetés is ebbıl adódik, erre még pontos számadat nincs. Bőnmegelızésrıl 
létezik egy program, hogy mire kell odafigyelni a lakosságnak, errıl van egy film is, 
egy beszélgetıs program, lehet ilyen a gyermekek részére is szervezni. 
Munkatársakkal kapcsolatban, amióta a volt vezetı nincs itt , nagy mértékben javult a 
viszony. Elmúlt 4 évben sok adminisztrációs hiányosság volt, ezeket szeretné pótolni, 
sok a munkájuk a dolgozóknak, remélhetıleg ebben az évben ezt pótolni tudják.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: folyamatban van a felülvizsgálat a Kincstár által,  a 

normatívák igénylésével kapcsolatban,  remélhetıleg ilyen a jövıben  nem fordul elı, 
hogy normatívát kell visszafizetni.  

 
- Vörösné Csap Klaudia – intézmény vezetıje: A szakmai módszertantól kért 

tájékoztatót a nyomtatványokra vonatkozóan is, ezt egyeztette, ezek pótlása 
folyamatban van.  

 
- Gobányi Sándor : Megkérdezi, hogy a  Batéi testületnek, polgármesternek, 

körjegyzınek van-e ellenırzési kötelezettsége a helyi intézmények vonatkozásában?  
 

- Vörösné Csap Klaudia- intézmény vezetıje: A fenntartó kötelezettsége ebben van.   
 

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı: Erre vonatkozóan az alapítói okirat, társulási 
megállapodás, SZMSZ az irányadó,  úgy tudja, hogy a taszári törvényességi ellenırzés 
a körjegyzıé, fenntartónak van ellenırzési jogköre a  belsı ellenırzésre vonatkozóan,   
a    módszertannak  szakmai ellenırzése stb.   

 
- Gobányi Sándor. -  Erre vonatkozóan pontosan  kéri a választ záros határidıben a 

vezetıtıl.   Jó ez az intézmény, jó hogy van. Lehet erre a csapatra alapozni, úgy 
gondolja, hogy fontos az intézmény mőködtetése, szoros együttmőködést kívánnak. 
Reméli, hogy együtt tudnak dolgozni, a felelısségben kívánnak osztozni, amiben 
felelısségük van.  

 
- Szijártó Józsefné : Kéri a vezetıt, hogy tájékoztassa a képviselıket hogy milyen 

dokumentációra van szükség az Idısek Klubjába történı belépésre, milyen 
feltételekkel.  

 
- Vörösné Csap Klaudia.- intézmény vezetıje -  Jelenleg telített a létszám  30 fı 

regisztrált,  és 60 fı van jelenleg. Várólistára tudják ıket tenni. Térítésmentes 
programokra tudnak jönni. Kérelem kell az ellátásokra. Nappali ellátásokra kevés a 
normatíva.. Jövıre az étkezés és a nappali ellátás egybe lenne akkor az érné meg és 
100%ban. Nappali ellátást nem nagyon támogatják sajnos.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
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116/2009./X.21./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete az Esély Alapszolgáltatási Központ munkájáról 
készült beszámolót elfogadja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester  

 
- Vörösné Csap Klaudia – intézmény vezetıje - a képviselı kérdésére a választ e-

mailben megküldi.  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester megkérdezi a képviselıket, hogy  napirendi pont elıtti 
felszólalásokra van-e valakinek! Nincs. Tájékoztatja a képviselıket, hogy várhatóan 
november 4-én lesz a közös testületi ülés Kaposkeresztúron, november  25-én testületi 
ülés, és  november 30-ra közmeghallgatás. 

 
  
3. Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekrıl, a két ülés között 

történtekr ıl tájékoztató 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester az alábbiakról tájékoztatja a testületet :  
 
1. M9-esel kapcsolatban adatokat kértek. Javaslatok az alábbiak voltak: Vasút déli oldala 

mentén haladó , Kapos déli partján haladó, Tócsárnál a 61-est keresztezné. A 
rendezési terv jelenleg a Tócsári árok és a vasút keresztezıdésében jelzi ezt. 

  
2. Somogyvíz taggyőlés megvolt, a települések zöme Kft. üzletrésze mellett döntött. 
  
- Fonai Jenı : pár önkormányzat nem vette meg a részvényt, ezekkel mi lett? 
-  Zsalakó Ernı-polgármester: a fennmaradó részt a Kft. veszi meg. Osztatlan közössé 

válik ezáltal.  
 
3. Új influenzáról: együttes megbeszélés volt a háziorvossal, a polgármesterekkel, 

körjegyzıvel közösen. Kézfertıtlenítı eszközöket megvették, figyelemfelhívás is 
készül erre vonatkozóan. Jövı hét elejére ez elhelyezésre kerül sor. Takarítási 
technológiát ki kell dolgozni. Várhatóan a  hírhordóba errıl tájékoztatást lehetne adni.  
Sajnos egyelıre kevesen kérik a védıoltást. 

  
4. Településıri pályázatot beadták. Megérkezett a válasz is , a megállapodást aláírták 

azzal, hogy akár. Október 1-jével el lehetett volna ezt indítani, de nem tudták 
elindítani ezt a tevékenységet, a pályázatot ki kell írni. Pályázati felhívás elkészült, 
amit helyben meghirdetnének. Feladatok benne vannak ami a pályázatban is benne 
vannak. November 15-tıl akár betölthetı lenne. Vállalni kell ,  a beiskolázást , vagy 
ha van neki vagyonıri végzettsége akkor nem. Nem lehet beírni, hogy Batéi lakos 
legyen csak, de helybelit szeretnének felvenni.  

 
- Bızsöny András: Az erkölcsit kötelezı beszerezni elıtte? 
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- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı igen, mert ha valakit kineveztek, azt csak erkölcsi 
birtokában lehet,utólag ezt már nem lehet megkérni, ez elıfeltétel. 

   
-     Fonai Jenı : lehetıleg legyen munkanélküli az illetı. 
 
- Zsalakó Ernı-polgármester javasolja, hogy a kinevezésben ı és az alpolgármesterrel 

együtt döntsön és a munkáltatói jogokat a polgármester gyakorolhassa. 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
 117/2009. (X.21.) Sz. Baté Önkormányzat határozat:  
 
Baté Önkormányzat képviselı-testülete az IRM-által kötött megállapodásnak megfelelıen 
a községben meghírdeti a településır állást  2009. november 16-tól a mellékelt pályázati 
kiírás alapján. A testület a munkáltatói jogkört a polgármesterre ruházza át.   
 
Határidı:  2009.11.15. 
Felelıs: polgármester 

 
  - Egyéb tájékoztatások a leírtaknak megfelelıen.  
 
- Horváth Ernı – CKÖ – szót kér A temetıvel kapcsolatban lenne megjegyzése, a  

vállalkozó figyelmét fel kell hívni   arra, hogy aki épít  és bont az szállítsa el 
haladéktalanul a régi temetıben is  a szemetet .   

 
- Zsalakó Ernı-polgármester elmondja, hogy  napirend elıtt lett volna lehetısége szólni 

ez ügyben.  
 

- Fonai Jenı: temetıben hullajtja a gyantát egy fa.  Volt besurranás Batéban. 
Megköszönjük azoknak akik a besurranót elkapták.  

 
- Gobányi Sándor:úgy gondolja,  ha valamit eldöntött – napirend elıtti felszólalásokra 

vonatkozóan - a testület,  akkor tartsa azt meg, a következı ülésen is akár szívesen 
meghallgatja ezeket a problémákat.  

 
5. Kisebbségi önkormányzattal való együttmőködésrıl 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, és kisebbségi önkormányzat elnöke Horváth 
Ernı 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: megerısíti a kisebbségi önkormányzat 

együttmőködésében leírtakat. Részt vesz az üléseken, megfogadják a tanácsait is már, 
napi kapcsolatban vannak. Rendezvények együtt szervezésében van még feladatuk pl. 
karácsony környéki találkozásokra. Ezzel is lehetne  talán a feszültségeket levezetni. 

 
- Horváth Ernı- CKÖ elnöke elmondja, hogy a cigány kisebbségi önkormányzat több 

gondolatot is megfogalmazott az önkormányzat felé, amit a beszámolójában is leírt. 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester javasolja a beszámolót elfogadni.  
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Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
118 /2009./X.21./ sz. Baté önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a kisebbségi önkormányzattal való 
együttmőködésrıl szóló beszámolót, tájékozatót elfogadja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 
 

5. Állattartási rendelet módosításáról 
 Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı   
 

- Zsalakó Ernı-polgármester A rendelet elkészítésére vonatkozóan  szakértı 
igénybevételét is próbálta, méhészek szaktanácsadójával felvette a kapcsolatot. İ is 
csak a jogszabályok figyelembevételére hívta fel a figyelmet. Sajnálja, hogy erre nem 
tudtak megoldást mondani. Szakmailag nem tudott állást foglalni. Érintetteket 
megkereste a körjegyzı is. Lehetısége volt mindenkinek az  elıterjesztett anyagba 
betekinteni.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı: Elmondja, hogy a rendelet - tervezetet feltette az 

internetre, az Államigazgatási Hivatallal egyeztetett, a javított változat került már a 
testület elé.  Az állategészségügyi hatóságnak is megküldte a rendelet-tervezetet, de a 
mai napig nem jeleztek vissza.  

  
- Pusztai Tamás- méhész: Úgy gondolja, hogy ezzel a rendelettel a testület felülírja a  

15/1969-es  méhészetrıl szóló  MÉM rendeletet, az  50 család meghatározásával  
felülírja  ezt. 

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı nem írja felül, mivel e tárgykörben van két AB . 

14/2001-es és 12/1997-es határozat is, ahol többek között megengedi, hogy az 
önkormányzat a méhcsaládot számát és a távolságot is szabályozza, mivel azt 
magasabb szintő jogszabály nem szabályozza.  

 
-  Gobányi Sándor: A tervezet 5/A§.-ában a  (4) bekezdést feleslegesnek tartja. 

Méhtartónak figyelemmel kell lenni amúgy is az itt leírtakra. A rendelet közös 
megegyezésen alapul, volt korábban egy tanácskozás ez ügyben, ahol  szavazás 
történt, egy idı után vissza lehet erre térni akár 1 éven belül. A méhész szóban a 
tanácskozáson  elkötelezte magát, vállalta, hogy  csökkenteni fogja  a méhek számát.  
Vagy azt mondja a testület 1 év múlva, hogy jó volt a rendelet, vagy azt, hogy  még 
szigorítani kell rajta. Az állampolgárok helyes magatartására is fel kellene hívni a 
figyelmet. Mit ne csináljanak, és mit csináljanak, ha allergiásak a méhekre, erre 
kellene egy felhívást tenni  a lakosság felé. A rendeletre 1 év múlva visszatér a 
testület, hogy  ebben a tárgykörben  milyen tapasztalatok voltak.  

 
- Pusztai Tamás- méhész Az Alkotmánybíróság e tárgykörben hozott határozat 

megtekinthetı-e? A védıtávolságot miért  nem szabályozza az önkormányzat, ezáltal 
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úgy érzi, hogy nem szabályozza a méhtartást. Ez a Közigazgatási Hivatal nem fogja 
elfogadni.  

 
- Gobányi Sándor: A rendelet-tervezet pontról pontra követi az érintett felek korábbi 

közös megállapodását, amelyet kvázi szavazással fejeztek ki az augusztus 26-án tartott 
lakossági fórumon. Jelen állapotban a méhészeink számára biztosított a méhtartás, 1 
év múlva való visszatérés a tárgyra a tapasztalatok összegzésével megmutatja, hogy 
ilyen feltételekkel a méhtartás megoldható-e problémamentesen. Javasolja elfogadni a 
kiegészítésekkel a tervezetet. 

  
- Fonai Jenı- : 1 év múlva a felülvizsgálat nem biztos, hogy megfelelı idıpont lesz 

mivel várhatóan új testület alakul. A 2. §.-ban a külterületi lakott övezeti szabályozást 
szigorúnak tartja, Fonói rész és Ükös hegy és a vasút tartózna ide. 

 
- Gobányi Sándor: A  külterületi övezet lehet sőrőn lakott? 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester igen  pl. a  Vasút utca. 

 
- Gobányi Sándor – Úgy gondolja, hogy  nem sőrőn lakott terület van itt, akkor 

értelmetlen a korlátozás itt. Nincs értelme itt korlátozni a méhtartást. 
 

-  Bızsöny András: 40-50 méhcsaládról volt szó a tanácskozáson, ez van a rendeletben 
is. 

 
-   Gobányi Sándor-  nincs tudomása arról hogy van nagyállat, kisállat 500  faj felett 

külterületen Batéban. Állattartásnak más feltételei is vannak. Ki, mikor és hogyan 
ellenırzi ebben a rendeletben foglaltakat? Faluırnek is lehet itt feladata. 1 év  
elmúltával ezt kompletten meg kell nézni. 

 
-  Tombor János- A 3. §. 1-6 pont maradhatna, a  4. bekezdést javasolja benne hagyni a 

rendeletben. 
 

-  Pusztai Tamás- méhész: A fórumon leszabályozták, hogy a  nyári hónapokban nem 
lesz ott több csak 50 méhcsalád. Februárban már el kellene szállítani a rendelet alapján 
a méheit október végéig. Februárban nem lehet szállítani a méheket, októberben nem 
lehet szállítani, akkor a testület megtiltja a méhtartást, vagy egész évben 50 család 
lehet csak?  

 
- Bızsöny András- Melyik az az idıszak amikor ürítenek a méhek? A panaszosoknak 

nyári idıszakkal volt problémájuk. 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester : ezt lehetne módosítani esetleg. 
  

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı : márciusban szállíthatóak a méhek:? 
 

- Pusztai Tamás - méhész: az az  idıjárástól függ. 
 

- Zsalakó Ernı- polgármester. Március 15-re javasolja módosítani az elsı határidıt a 2. 
§-ban , a végét szeptember 15-re. Továbbá a végén a rendelet március 15-tıl lépne 
hatályba. A vitát lezárva, elıször javaslatot tesz  az elhangzott módosításokra  
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1. sz. módosítás Gobányi S. javaslata: 3. §. 4. bekezdés törlése – Baté Önkormányzat  

Képviselı-testülete 6 igen  1 nem  1 tartózkodással a testület elfogadta a módosítást. 
2. sz. módosítás Fonai J. javaslata - Külterületi övezet törlése:2. §. (2) bekezdésébıl  - 

Baté Önkormányzat Képviselı-testülete   6 igen, 1 nem, 1 tartózkodással elfogadta a 
módosítást. 

3.  sz. módosítás 2. §-ban a c) pontban a határidıt módosítani Március 15-tıl- 
szeptember 15-ig – Baté Önkormányzat Képviselı-testülete  5 igen – 3 tartózkodással 
a módosítást  elfogadta. 

4. sz. módosítást március 15-tıl lépne hatályba – Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 
8 igen egyhangú szavazattal a módosítást elfogadta.  

  
A polgármester javaslatot tesz a rendelet módosítására az elfogadott módosításokkal együtt.  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen 2 tartózkodással az alábbi rendeletet alkotja:  
 
10/2009./X.22./ sz. Baté Önkormányzat Kt.határozat: Az állattartás szabályairól szóló 
9/2004./V.7/ rendelet módosításáról 
/a rendelet a jk. Melléklete/ 
 
 - A polgármester javaslatot tesz Gobányi Sándor javaslatának határozatban történı 
elfogadására, hogy 1 év múlva a testülete napirendre tőzi a rendelet felülvizsgálatát.  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
119/2009./X.21./ sz. Baté önkormányzat Képviselı-testülete 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete az állattartási rendeletének módosításának 
felülvizsgálatát 1 év múlva 2010. októberében napirendre tőzi.  
 
Határidı: 2010.10. 30. 
Felelıs: polgármester 
  
 

6. Házszámozás rendjérıl szóló rendelet-tervezetrıl:  
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  

        
- Zsalakó Ernı-polgármester elmondja, hogy elkészült a rendelet kéri a 

hozzászólásokat.  
 
- Wittmann Dezsı: Vélemény szerint a 4. §-ban megfogalmazott számozás a  Kinizsi 

utcfában éppen  fordítva van. 
 

- Gobányi Sándor: javaslatot tesz a 4. §-azon módosításra, hogy „egyik oldal páros a 
másik páratlan legyen” .A 2. §. (1) bekezdéshez „ Telektömb sarkain utcanév táblákat 
kell elhelyezni” – ez az önkormányzat feladata. .Telektömbök sarkain lévı házakra az 
önkormányzat helyezi fel az utca név táblákat.  Útbaigazító táblát is készít az 
önkormányzat, amely tartalmazza az utcák felsorolását. A jelenlegi táblák megfelelıek 
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jól láthatóak, felesleges a cm megjelölése a házszámok méretéhez. Ki finanszírozza a 
házszámozást? 800 Ft-nál olcsóbban meg lehet vásárolni  a házszámokat,  300 Ft/db 
egy szám. Akár kedvezményesen is meg lehetne rendelni, ha az igények felmérése 
után az önkormányzat rendelné meg a lakosságnak és utána fizetnék ki. 

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester:A közös beszerzés felajánlható. 

 
-  Gobányi Sándor: A következı évi falubejárás után mindjárt vizsgálni lehet, hogy ki 

tartotta be  a szabályokat! 
 

- Horváth Ernı- Úgy gondolja, hogy mindenki ezt megtudja fizetni, értesíteni kell  a 
lakosságot, hogy ez az ı érdekük. Hol lehet beszerezni ezeket, ezt is le lehet írni  
Hírhordóba. 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz még a számok méretének törlésére is, 

lényeg, hogy jól látható legyen. Kéri elıbb a módosításokról szavazni. 
 

1. sz. módosítás: 2. §. (1) bekezdésben Gobányi S. javaslata: A képviselı-testület 8 igen 
egyhangú szavazattal a módosítást elfogadta.  
2. sz. módosítás: 2. §. (6) bekezdésében a házszámok mérete ne legyen megjelölve cm-
ben, csak az , hogy jól látható legyen közterületen. A képviselı-testülete 8 igen egyhangú 
szavazattal a módosítást elfogadta.  
3. sz. módosítás: 4. §-ban a Gobányi S. javaslata: páros a páratlant követi – A képviselı-
testülete 8 igen egyhangú szavazattal az módosítást elfogadta.  
    
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 
11/2009./X.22./ sz. Baté Önkormányzat rendelet: A házszámozás rendjérıl 
/A rendelet a jk. Melléklete/ 

 
8. Költségvetési rendelet módosításáról  
    Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a rendelet módosítására.  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 
12/2009./X.22./ sz. Baté önkormányzat rendelete: Az önkormányzat 2009. évi 
költségvetésérıl szóló 1/2009./II.26./ rendeletének módosításáról  
 /A rendelet a jk. Melléklete/ 
  
9. Az önkormányzat rendeletek jogharmonizációjáról 
Elıadó: Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı egyes rendeleteket záradékolni kell, pár rendeletet 
pontosítani, egy rendeletet pedig hatályon kívül kell helyezni.  

 
- Gobányi Sándor: A  késıbbi rendeletek alkotásánál is figyelni kell a leírt alapelveket. 
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- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı : igen amennyiben az a rendelet az irányelv hatálya 

alá tartozik.  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz az elıterjesztés elfogadására és a rendeletek 
módosítására az elıterjesztésnek megfelelıen.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
120/2009./X:21./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzati rendeletek jogharmonizációjáról 
készült elıterjesztést a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester, körjegyzı 
  
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 
13/2009./X:22./ BAté Önkormányzat rendelet: A közterület rendeltetéstıl eltérı célú 
használatának általános szabályairól szóló 3/2005./III.3./ sz. rendelet módosításáról 
/A rendelet a jk. Melléklete/ 
 
 Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 
14/2009./X:22./ Baté Önkormányzat rendelet: A köztemetıkr ıl szóló 8/2000./X.12/ sz. 
rendelet módosításáról 
/A rendelet a jk. Melléklete/ 
 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 
15/2009./X:22./ Baté Önkormányzat rendelet: Baté Község címerérıl, zsászlójáról szóló 
5/1998./VII.14/ sz. rendelet módosításáról 
/A rendelet a jk. Melléklete/ 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 
16/2009./X:22./ Baté Önkormányzat rendelete: A sportról szóló 8/2002./V.29/ sz. rendelet 
módosításáról 
/A rendelet a jk. Melléklete/ 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
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17/2009./X:22./ Baté Önkormányzat rendelet: A település tisztaságáról és a települési 
hulladékokkal kapcsolatos feladatokról  szóló 8/2004./V.7/ sz. rendelet módosításáról 
/A rendelet a jk. Melléklete/ 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 
18/2009./X:22./ Baté Önkormányzat rendelet: A lakbérek megállapításáról szóló 
27/2004./XII.23/ sz. rendelet módosításáról 
/A rendelet a jk. Melléklete/ 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 
19/2009./X:22./ Baté Önkormányzat rendelete: Az önkormányzati hatósági eljárásban az 
elektronikus ügyintézésrıl  
/A rendelet a jk. Melléklete/ 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 
20/2009./X:22./ Baté Önkormányzat rendelete: Az önkormányzat vagyongazdálkodás 
szabályairól szóló 8/2003./V.28/ sz. rendelet módosításáról 
/A rendelet a jk. Melléklete/ 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 
21/2009./X:22./ Baté Önkormányzat rendelete: Az ivóvíz 2009. évi díjáról szóló 
14/2008./XII.23/ sz. rendelet módosításáról 
/A rendelet a jk. Melléklete/ 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 
22/2009./X:22./ Baté Önkormányzat rendelete: Baté helyi építési szabályzatáról szóló 
5/2003./IV.16/ sz. rendelet módosításáról 
/A rendelet a jk. Melléklete/ 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 
23/2009./X:22./ Baté Önkormányzat rendelete: A települési folyékony hulladékkezelési 
helyi közszolgáltatásról szóló  25/2004./XII.23/ sz. rendelet módosításáról 
/A rendelet a jk. Melléklete/ 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
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24/2009./X:22./ Baté Önkormányzat rendelet: A helyi közmővelıdésrıl szóló 
9/2002./V.29./ sz. rendelet módosításáról 
/A rendelet a jk. Melléklete/ 
 
 
 
9. Nyilvánosság  tájékoztatási formáiról szóló önkormányzati határozat módosításáról : 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester – javaslatot tesz a határozati javaslat elfogadására, kéri a 
hozzászólásokat.  

  
- Bızsöny András- elmondja, hogy készül a település  új honlapja, ahol lehetıség lesz 

magánjellegő hirdetések feladására. Ezt moderálhatná valaki, jóváhagyás után ki 
kerülhetne a web oldalra, vagy  akár nagyobb portálra is bekerülhetne. 

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester a  további hozzáférést a polgármester engedélyezhet ezt 

javasolja. 
 

-  Bızsöny András - : kiegészíteni azzal, hogy  moderátor szabályozza ezt, hogy a 
hirdetések közül mi kerül fel , vagy nem. Vendégkönyv is a továbbiakban szigorítva 
lenne. 

 
- Gobányi Sándor: Elmondja, hogy az zárt hirdetıtáblák  elkészültek, céljuk az volt, 

hogy önkormányzati hirdetések kikerüljenek. Nem dicsıség a jelenlegi  hirdetıtáblák 
állapota. Jellemzı módon egyéni hirdetések vannak rajta, nincsenek kezelve. 
Buszmegállókon a ragasztott dolgok eltőnhetnének. Azt, hogy a magánhirdetéseket 
mindenhová lehet  tenni, azzal nem ért egyet. A Hírhordó kereskedelmi tevékenységet 
nem végez mivel az  hírlevél kategória. Amennyiben ebben lesznek hirdetések, akkor 
nagyobb érdeklıdéssel forgatják igaz, de mikor fog megjelenni? Ez eseti megjelenés. 
Ha ilyen igény van akkor az mérlegelje, aki a hirdetni kíván,  a kéréseket nyilván kell 
tartani, mikor jelenjen meg  azt jelezze a hirdetést kérı. Bankics Krisztián nem 
szerepel a Hírhordó tagjai között, lemondott a szerkesztıségi tagságról? 

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester. Az utolsó hírhordóban nem szerepelt a szerkesztık 

között, ezért javasolta kivenni. 
 

-  Gobányi Sándor: Alkalom jelleggel jelenik meg a Hírhordó, vagy önkormányzati 
hírlevélként menjen ki. Elosztási rendszerrıl annak idején határoztak, hogy jusson el  
a másik községbe is? Továbbra is részt tud venni  a szerkesztıség munkájába. 

 
-  Bankics Krisztián:Elmondja, hogy  nem tett olyan kijelentést, hogy nem kíván a 

szerkesztıség tagja lenni. Sajnos nem tudott ebben ilyen mérvő munkát végezni, csak 
az elején. Nem engedi az ideje sem. Elfogadja ezt a határozati javaslatot, és egyben 
lemond a szerkesztıségi tagságról. 

 
-  Fonai Jenı - : Hírhordóval kapcsolatban elmondja, hogy többen panaszkodtak, hogy 

nem kaptak, a terjesztés nincs jól megoldva. Továbbá sokan nem nézték meg, mert 
annyira aprók voltak a betők, nagyobb bető legyen, terjesztésre jobban oda kell 
figyelni. 
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-  Gobányi Sándor: Amennyiben  olvashatóbb bető kell , akkor az megoldható, ez egy  

kísérleti példány volt. Kihordást legutóbb 3 közmunkás végezte kényelmesen. Hogyan 
lehet garantálni, hogy ez kijusson? Postás akár segíthetne ebben. Akár a Kinizsi utcát 
vállalja kihordani saját maga is. 

 
-  Bızsöny András : Ha kell  listát is  csinálhat, hogy hová kell vinni a Hírhordót, ha 

végzett a kihordó ezt leadja, amellyel igazolja, hogy mindenhová kivitte. 
 

-  Gobányi Sándor: közmunkások munkateljesítmény rendjét kellene megvizsgálni akár 
a kisebbségi önkormányzattal is közösen. Ki a felelıs a táblák rendbetételéért? 

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester. A  Hivatalsegéd.  

 
- Gobányi Sándor: ki kezeli a Tombor üzlet elıtti táblát? A táblák kritikán aluliak a 

kinézetükben, ezt rendezni kell. 
 

-  Tombor János: Saját maguk kezelik ezt. 
 

-  Gobányi Sándor -  Köszönettel vegyük tudomásul Bankics Krisztán szerkesztıségi  
munkáját, és köszönjük, hogy belátással bírt arról, hogy nem tudja tovább végezni ezt 
a feladatot.  

 
- Tombor János: Elmondja, hogy  ritkán jutnak fel hozzá önkormányzati hirdetések. 

 
-  Horváth Ernı. Önkormányzati célra – ez legyen a  hirdetıtáblára kiírva. Ami zárható, 

csak az önkormányzati lehessen.  Ha lejárt szedje le a kezelıje. A többi legyen magán 
hirdetıbála, legalább 2  legyen magáncélú hirdetésekre is. 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester az alábbi módosításokkal együtt javasolja elfogadni a 

határozatot, a honlapra is kerüljenek fel a magánhirdetések moderálás után. A 3./b 
pontban a magánjellegő hirdetések a Mővelıdési Ház elıtt helyezhetık el és 
köszönjük Bankics Krisztián eddig végzett munkáját a Hírhordó szerkesztıségében.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
121/2009./X:21./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 

Baté  önkormányzat képviselı-testülete felülvizsgálta a 10/2007/II.7/ sz. határozatát a 
Baté község állampolgárinak közügyekkel kapcsolatos tájékoztatás fejlesztésérıl és azt az 
alábbiak szerint módosítja, egészíti ki:  
 
1. A 2. pont h) pontjában a „szerkesztıbizottsága 2 fıre módosul” 
2. A 2. pont i pont:  a szerkesztıbizottság tagjai: Gobányi Sándor, Bızsöny András 

képviselık 
 

3. a  3. pont az alábbiakkal egészül ki:  
a) Az önkormányzat hirdetéseit , körjegyzıi felhívásokat és az SzMSZ-ben 

meghatározottakat az alábbi zárt hirdetıtáblákon kell kihirdetni:  
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 -    Mővelıdési Ház épületében és elıtte Fı u. 7.  
- Teleház elıtt – Petıfi u. 26.  
- Buszmegálló – 61-es Fı út mellett Kaposvár irányában 
- Tombor ABC  elıtti zárt hirdetıtáblán – Fı utca 
 

b) A magánjellegő hirdetések  Mővelıdési Ház épülete elıtt lévı hirdetıtáblára  
lehet kitenni.   

 
4. A bate . hu honlapra történı feltöltésre  az alábbi személyek jogosultak:  

         Polgármester, körjegyzı. További felhasználói hozzáférést a polgármester engedélyez.  
 

5. A képviselı-testülete köszönetet mond Bankics Krisztián képviselı Hírhordó 
szerkesztıségben végzett munkájáért.  

 
Határidı: 2009.10.31. 
Felelıs: polgármester,körjegyzı 

 
  
10. Belsı ellenırzésrıl tájékoztató és 2010. évi belsı ellenırzési ütemtervrıl  
     Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester , Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
  

- Zsalakó Ernı-polgármester kéri a hozzászólásokat.  
 
- Gobányi Sándor -  Mi az ami vállalható a 4. pontban,olyat kell írni, ami teljesíthetı is.  

   
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 2010. március 31-ig legyen módosítva a 4. pont 

határideje. 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a határozatok elfogadására.  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
122 /2009./X.21./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:   
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzatnál végzett 2009. évi belsı ellenırzés 
során a 2008. évi beszámoló vizsgálatával kapcsolatban feltárt hiányosságok megszüntetésére 
az alábbi intézkedéseket fogadja el:  
 

1. „Gondoskodni kell arról, hogy a tárgyi eszközök analitikus nyilvántartása (Katawin) 
egyezı fıkönyvi számlákon alapuljon, a befektetett pénzügyi eszközökön lévı 
tartozások behajtását vagy leírását el kell végezni.”  

 
      Határidı: minden évben  a leltározás fordulónapjával, legkésıbb január 31-ig, a    
      tartozások felülvizsgálata, szükség esetén törlése 2009.12.31-ig , tárgyi eszközök      
     analitikus nyilvántartásának egyezıségének biztosítása a fıkönyvi számlákkal  minden      
      év végi zárással egyidejőleg 

Felelıs: körjegyzı, pénzügyesek 
Felelıs: tartozások felülvizsgálata: képviselı-testület – körjegyzı, polgármester 
elıterjesztés alapján 
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2. „A követelések értékvesztésének elszámolása negyedévente történjen meg az elıírások 

szerint. „ 
      Határidı: negyedévente 

Felelıs: körjegyzı, adós, pénzügyesek 
 
3. „A beszámoló (értékpapír, hitel) mérleg sorainak analitikus nyilvántartásai 

kiegészítésre szorulnak, az üzemeltetésre, kezelésre átadott eszközök esetében a leltárt 
egyeztetni kell az üzemeltetıvel.” 

       Határidı: minden évben a leltározás fordulónapjával, legkésıbb a tárgyévet követı               
       január  31-ig 

Felelıs: körjegyzı, polgármester, pénzügyes 
 
4.  „A 2008. évi belsı ellenırzés során feltárt hiányosságokra készített intézkedések 

kisebb hányada nem került megvalósításra, így annak végrehajtásáról gondoskodni 
kell ( kis értékő tárgyi eszközök analitikus nyilvántartásának gépi rögzítése). „ 

      Határidı: 2010.02.28. 
Felelıs: körjegyzı, pénzügyes. 
 
Kéri a körjegyzıt, hogy a belsı ellenırzési társulást az intézkedési terv elfogadásáról 
tájékoztassa.  
 
Határidı: 2009.11.15. 
Felelıs: körjegyzı 

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
123/2009./X.21./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselıtestülete a 2010-es évre vonatkozóan  belsı ellenırzési tervét az 
alábbiak szerint hagyja jóvá:  

Önkormányzatra vonatkozóan: 
I. Ellenırzés tárgya:  

                 A 2009. évi közmunkaprogram vizsgálata, elszámolása, visszaigénylések vizsgálata 
               II. Ellenırzési idıszak:  

2009. év 
III. Ellenırzés célja: a jogszabályok megfelelı alkalmazás, a helyes gyakorlat 
kialakítása 
IV. Ellenırzés típusa: helyszíni ellenırzés, dokumentumok megvizsgálásával, 
ügyintézıi tájékoztatással 
V: Ellenırzés ütemezése: 2010. június  
VI: Ellenırzött szerv: Baté Községi Önkormányzat Képviselı-testülete 

Kéri a körjegyzıt, hogy a KTKT Belsı Ellenıreit tájékoztassa a döntésrıl.  
 
Határidı: 2009.11.15. 
Felelıs: polgármester, körjegyzı  
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11. Malom pályázatról: 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester elmondja, hogy újabb pályázati kiírás lesz, ezért szükséges 
ezt átbeszélni. 

  
- Bızsöny András – Megkérdezi, hogy  tavaly nem több pénzrıl – 15 millióról -  volt 

szó, akkor miért 10 millióra irányul a javaslat.  
 

-  Zsalakó Ernı-polgármester Ennek az összegnek  kevesebb az önereje, ez talán 
kezelhetıbb lesz. A rendelkezésre álló keret 20 település vonatkozásában kb. 25 millió 
forint, itt az áfát kell vállalni. 

 
-  Wittmann Dezsı: Nem érti azt, hogy  miért nem az önerıt határozzák meg. 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: elı kell készíteni ezt a pályázatot, elindulási alap lenne ez 

a 10 millió forint, amit javasolt elfogadni.  
 

-  Wittmann Dezsı: ki kell mondani a pontos önerı összegét. 
 

-  Zsalakó Ernı- polgármester: Meg kell határozni majd, hogy miket vállal az 
önkormányzat a pályázatban, bizonyos pontszámot el kell érni, ha nem éri el, akkor 
nem is érdemes beadni, mert vállalni kell pl. foglalkoztatást, fenntarthatóságot. 

 
- Gobányi Sándor: Ez a javaslat  egy látszattevékenységre próbálja belevinni a 

képviselıket. Mit akar a testület és mennyibe kerül ezt kell meghatározni? Azt az 
ingatlant valami funkcióra meg kell jelölni. Mit jelent ez a mostani javaslat,hogy 
pályázatot készítsünk elı,  vagy mit jelent ez? 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester. Emlékezteti a testületet, hogy  1 éve meghiúsult ez a 

pályázat, ezelıtt  1 éve kijelöl célra kívánná a testület beadni, hegytörténeti kiállítás 
céljára, hosszú távon fenntartható  lenne ez a településen. Korábbi döntésnél szóba 
jött, hogy próbálja a testület a paramétereket  - vállalásokat - csökkenteni,  a korábbi 
15 milliós költségvetést 10 millióra . Most vizesblokkokat alakítanának ki , teret 
alakítanának ki. Javasolja, hogy bízza meg a testület a  pályázat elkészítésére, hogy a 
támogatási igények felmerülésekor  ott tudjon lenni a  terv, az elkészült pályázat, és 
utána tudja majd a feltételeket meghatározni a testület, hogy mit vállal még. 
Következı ülésre oda tudná  hozni konkrétan, hogy mi mennyibe kerül, mit kell 
vállalni. Egyeztetve szakemberekkel, a célt meghatározó egyesülettel egyezetve, hogy 
a célt,  amit akarnak ezen a készültségi fokon meg tudnak valósítani.  

 
- Gobányi Sándor:  A pályázat elıkészítésével egyetért, ettıl a testület még dönthet úgy, 

hogy nem pályázik, mivel tavaly is így járt az önkormányzat.  
 

- Wittmann  Dezsı: amire kér a testület az nem kerül semmibe. 
 

-  Gobányi Sándor. Ebben már döntött a testület, a felhatalmazásban is  és a célban is. 
Korábbi írott határozat van erre vonatkozóan. Meg kell csináltatni a pályázatot, ha 10 
millió akkor legyen.  Korábbi határozat meg van, pályázatot meg kell csináltatni. 
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-  Fonai Jenı: Felhívja a figyelmet, hogy a 10 millióról kíván e pályázatot beadni az 
önkormányzat  vagy nem, itt arról kell dönteni.  

 
- Gobányi Sándor: kb. 2,5 millió forint értékben pályázatot adnak be,  ennyi önerıt 

vállalnak errıl kell dönteni.  10 millió nettó lenne a pályázati összeg, az önrészt 
felvállalja a testület 2010-évben Mit adunk be és mire azt kell eldönteni.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester : javaslatot tesz az önkormányzat tulajdonában lévı 

Malom épület felújítása – Kossuth u. 40. – helytörténeti  kiállítás céljára, amelyre 
pályázatot ad be   nettó 10 millió összegre  és  2010. évben vállalja az ezzel 
kapcsolatos max. 2,5 E Ft önerıt.    

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
124/2009./X:21./ sz. Baté önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a tulajdonában lévı Malom épület felújítására – 
Kossuth u. 40. – helytörténeti kiállítás kialakítása céljára pályázatot ad be az UMVP III. 
tengelyre nettó 10 millió forint összegben.  
Az önkormányzat önerıként 2,5 millió forint önerıt vállal, amit a 2010. évi költségvetésébe 
betervez.  
Kéri a polgármestert a pályázat beadására.  
 
Határidı: 2009.12.31., illetve a pályázati kiírás szerint 
Felelıs: polgármester 
 
12. Baté, Petıfi u. 34. szám alatti ingatlan tulajdonba kérésérıl:   
      Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester   
 

- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz  az ingatlan ingyenen tulajdonba kéréséhez 
a Magyar Államtól.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  

 
 125/2009./X.21./ sz. Baté önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat képviselı-testülete a Baté, Petıfi u. 34. 237/ 2 hrsz-u lakóházat a 
Magyar Államtól -  mint örököstıl -  ingyenesen önkormányzati tulajdonba kéri a 2007. 
évi CVI. Törvény 36. §. (2) c), (5) bekezdése alapján.  
 
Az önkormányzat vállalja, hogy a fenti ingatlant az önkormányzat kötelezı feladatai 
ellátásához kéri : kulturális, szociális, közmővelıdési, közbiztonsági célra, ezekhez 
kapcsolódó szolgálati vagy bérlakás kialakítására.  
 
Kéri a polgármestert, hogy a fentiekre nyújtsa be igényét a Magyar Államot képviselı 
Magyar Nemzeti Vagyonkezelı Zrt. Kaposvár, Dózsa Gy. u. 16. felé.  
Határidı: 2009.12.31. 
Felelıs: polgármester  
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13. Hornyák Zoltán batéi lakos területrendezési kérelme 
      Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester: Az elıterjesztés kiegészíti azzal, hogy polgárırségi 
járırözés kapcsán észlelte, hogy nevezett  betemette az árkát. Felhívta a figyelmét arra 
telefonon, hogy ez nem szabályos, ki kell ásnia. Utána egy sejtelmes levelet írt az 
ügyfél, majd hiánypótlásra szólítottuk fel, amire válaszolt, de nem beszélt az árok 
betemetésérıl, csak területrendezésrıl. 

-  Javaslom, hogy az önkormányzat, mint közút kezelıje szólítsa fel, hogy a 98/2 hrsz-u 
elıtt a betemetett felszíni vízelvezetı és szikkasztó árok betemetését szüntesse meg, az 
eredeti állapotot állítsa helyre 2009.11.20-ig. A 96 hrsz-u út részét képezı földes rész 
egyéb földigazítás rendezéséhez  hozzájárul a testület. 

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
126/2009./X.21./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete Hornyák Zoltán beadott területrendezési kérését az 
alábbiak szerint támogatja:  

- a 96-hrsz-u út részét képezı földes részének egyéb földigazításához hozzájárul. 
 
Az 1988. évi I. tv. 33. §. (1) bek. c) pontja alapján felszólítja Hornyák Zoltán Baté, Tőzoltó 
köz 1. szám alatt tartózkodó állampolgárt, hogy a 98/2 hrsz. elıtt a  felszíni vízelvezetı és 
szikkasztó árok betemetését szüntesse meg, az eredeti állapotot állítsa helyre 2009.11.20-ig.  
 
Határidı 2009.11.6. 
Felelıs: polgármester 
 
 
14. Kovács János Göllei lakos  kérelmei : elidegenítési terhelési tilalom törlésére és 
adómentességre 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester :  
 

a) Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a kérelem teljesítésére, mivel a 2008 június 
6-án kelt adásvételi szerzıdésben lévı feltételt a 272/4 hrsz-u területre vonatkozóan a 
vevı teljesítette. 

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
127/2009./X.21./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete hozzájárul ahhoz, hogy Kovács János és Kovács 
Jánosné Gölle Árpád u. 150. szám alatti lakosoknak  2008. június 6-án kelt adásvételi 
szerzıdéssel értékesített – korábban Baté önkormányzat tulajdonát képezı – Baté, 272/4 hrsz-
u,  Baté, Petıfi u. 71. alatti ingatlanra bejegyzett elidegenítési tilalom a beépítési 
kötelezettség biztosítására törlésre kerüljön, mivel a beépítési kötelezettségét a vevı 
teljesítette. 
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Felkéri a polgármester, hogy a földhivatali bejegyzés törlésérıl intézkedjen.  
 
Határidı: 2009.11.30.  
Felelıs: polgármester 

 
b) Zsalakó Ernı-polgármester az adómentesség kérelemre javasolja válaszolni, hogy az 

önkormányzat az  adórendeletet felülvizsgálja, ha lehetséges akkor, figyelemmel a 
többi vállalkozóra és az önkormányzat pénzügyi lehetıségeire egységesen adhat 
kedvezményt. 

 
- Gobányi Sándor: érezze a vállalkozó és más is, hogy érdemes  letelepedni Batéban 

akár ösztönzésként. Meg kell fontolni a hosszú távú lehetıségeket. 
  
- Bıszöny András: támogatja a kérelmet, akár telekkedvezményt is lehetne  adni. 

 
-  Gobányi Sándor – itt azt kell mérlegelni, hogy kell –e a fejlıdés a faluban, vagy nem.  

 
 
- Zsalakó Ernı-polgármester : javaslatot tesz arra, hogy a lehetıségekrıl tájékoztassa az 

önkormányzat  a vállalkozót udvariasan tájékoztassuk a vállalkozót, decemberben az 
adórendeletét felülvizsgálja az önkormányzat.    

 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
128/2009./X.21./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete tájékoztatja Kovács János Gölle, Árpád u. 150. szám 
alatti lakos vállalkozót, hogy az önkormányzat jelenlegi helyi adókról szóló 13/2007.(XII.21.) 
rendelete nem biztosít helyi adó mentességet kezdı vállalkozók részére. Az önkormányzat 
központi jogszabályváltozás miatt helyi mentességeket, kedvezményeket 2007. 12.31-ig 
állapíthatott meg.  
 
 A képviselı-testület decemberben vizsgálja felül az adórendeletét, amennyiben a törvényi 
lehetıség lesz rá megvizsgálja annak a lehetıségét, hogy milyen kedvezmények biztosíthatók a 
helyi vállalkozók részére.  
 
A képviselı-testület a Baté községben végzett beruházásához sok sikert kíván.  
 
Határidı. 2009.12.31. 
Felelıs: képviselı-testület 
 
15. Tápler István kaposvári lakos területvásárlási  kérelme:   
       Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester a kérelmezıt a 063-as ingatlanból megvásárolni nem tud, 
kérelmében azt írta.  Telefonon  történı megbeszélés alapján a kérelmezıt az új 
telkekkel  szembe lévı ingatlan szélsı telke is érdekelné. Ahhoz, hogy ezt értékesíteni, 
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vagy bérbe adni tudja az önkormányzat akkor kell mővelıdési ág váltás, változási 
vázrajzot kell készíteni, telekalakítás,mivel  6 telket érint, ez kb. 600 + áfa. 
Közmővek: víz megoldható, gáz nem, úttal is kell valamit csinálni, oda kell 
tereprendezés. Megfelelı ingatlanár kell oda, ami megfelelne a tulajdonosnak is. 

 
-  Gobányi Sándor: ha ez tényleg ennyibe kerül, akkor meg kell csinálni és ki kell 

alakítani a telkeket. Ami a közmővesítést jelenti, ez elfogadható. Utat a lakók is 
csinálhatnak maguknak. Mővelıdési ágból való kivonást, telekalakítást javasolja. Ezt 
meg kell csinálni jövıre, bérlet dolgát nem kellene elvetni, mekkora terület kell a 
kérelmezınek ezt kell tisztázni? 600 m2. A sportpálya végén ez elmenne, bérleti díj 
fejében mit csináljon stb. ezt meg kell fontolni.  

 
- Bızsöny András:A telekalakítás kb. 6 millió forintot hozna a testületnek, érdemes 

lenne elkezdeni. 
 

-  Gobányi Sándor tárgyalni kell errıl, javasolja, hogy legyen elıterjesztve hogyan lehet 
kialakítani a telkeket.  

 
- Bızsöny András-  javasolja, hogy legyen elıkészítve novemberi ülésre.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz arra, hogy a kérelmezı Tápler István 063-as 

hrsz-u területbıl történı vásárlási kérelmét utasítsa el, és egyben tájékoztassa arról, 
hogy a felajánlja bérletre a 274 hrsz-u terület egy részét, továbbá a telekalakítást kezd 
az önkormányzat  a Fı utca végén lévı telkek tekintetében.  

 
 

Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
129/2009./X.21./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat képviselı-testülete Tápler István kaposvári lakos Baté 063 hrsz-u 
ingatlanból területvásárlási kérelmét nem támogatja.  
Kéri a polgármestert, hogy nevezetett tájékoztassa arról, hogy a Fı utca végén lévı telkek 
megosztását az önkormányzat elindítja, utána lehetıség lesz ott telek vásárlására.  
 
Határidı: 2009.12.31. 
Felelıs: polgármester   
 
16.  Ivóvíz biztonságát javító pályázat: 
       Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz arra, hogy a pályázaton az önkormányzat is 
induljon, ami 2 körös pályázat, ivóvízminıség javításra szolgál. 

  
- Fonai Jenı: Úgy gondolja, hogy ez a legfontosabb ha adnak rá pénzt mindenképpen be 

kell adni. 
 

-  Zsalakó Ernı-polgármester  várható költségek a kút  kb 10 millió, vastalanító 10 
millió, vascsövek cserélésével együtt  kb. 30 milliós pályázat lenne.  Ez továbbiakban 
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természetesen az önkormányzat tulajdona lenne. Javasolja a pályázat beadását az 
elıterjesztésnek megfelelıen. 

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete   8 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
130/2009./X.21./ sz. Baté önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a KEOP-2009-1.3.a/B és KEOP-2009-7.1.3.0/B. 
pályázaton ivóvízellátás biztonságának javítása céljából pályázatot ad be Kaposkeresztúr, 
Mosdós, Nagyberki, Fonó községekkel közösen.  
Az önkormányzat által beadott igény: kút, vastalanító felújítása, vascsövek cseréje 30 
millió forint max. bekerülési költséggel, és 90%-os saját vállalt önerıvel, amit a 2010. évi 
költségvetésébe betervez.   

 
Kéri a polgármestert a pályázat beadására.    
Határidı: 2009.12.07. 
Felelıs: polgármester  

 
 
A polgármester zárt ülést rendel el a testület így folytatja tovább a munkáját.  
 

K.m.f. 
 
 
Zsalakó Ernı                                                                 Patakiné Kercsó Szilvia 
Polgármester                                                                  körjegyzı 
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